

GAYA HIDUP

## 5 Perkara Yang Perlu Diketahui Oleh Setiap Pemandu Milenium



Zainal Afnan

🕒 February 18, 2021



👁 381

🕒 4 Mins Read

Sebilangan besar milenium Malaysia berhasrat untuk memiliki kenderaan suatu hari nanti dan sementara banyak pemikiran dan penyelidikan dibuat untuk memilih kereta yang tepat, sangat sedikit pemikiran dan usaha untuk mendapatkan rancangan insurans motor yang tepat untuk memenuhi keperluan dan anggaran mereka. Walau bagaimanapun, mendapatkan pelan insurans yang betul adalah sama pentingnya dengan mendapatkan kereta yang betul!

Walaupun milenium dapat menjadi banyak yang optimis, mereka kadang-kadang cenderung memandang rendah kepentingan memilih polisi insurans yang tepat untuk mereka, sehingga sesuatu yang tidak diinginkan berlaku. Pada masa itu, selalunya sudah terlambat, dan bahkan boleh menjadi urusan yang mahal.

Sebenarnya, kebanyakan pemegang polisi Malaysia tidak memahami kandungan polisi insurans mereka – itulah sebabnya perjalanan mencari polisi yang sesuai adalah penting!

Dengan mengambil beberapa langkah proaktif, pemilik kenderaan baru dan baru bukan sahaja dapat menjimatkan lebih banyak wang untuk insurans kenderaan, tetapi juga memastikan bahawa mereka benar-benar dilindungi, datang hujan atau cerah. Oleh itu, berikut adalah lima petua mudah untuk dipertimbangkan untuk memilih polisi insurans kenderaan yang betul.

### 1) Tanya ejen – bukan Google!

Hari ini, Google adalah jawapan untuk hampir semua perkara di bawah cahaya matahari – terutamanya untuk milenium. Namun kita tahu keperluan khusus memerlukan bantuan pakar kerana bergantung pada hasil carian saja boleh sangat banyak. Setelah anda mempunyai idea mengenai syarikat insurans atau polisi yang sesuai dengan keperluan anda, sempitkan carian anda dengan berunding dengan ejen insurans yang boleh dipercayai dan dipercayai. Ejen yang boleh dipercayai dan jujur akan membantu anda menavigasi banyak pilihan di pasaran dan memperbesar apa yang anda perlukan.

### 2) Tanda harga? Jangan berpeluh!

Sebilangan besar milenium khuatir dengan kos polisi insurans dan biasanya memerlukan minimum. Namun ada cara yang lebih baik untuk mendapatkan nilai untuk wang tanpa kompromi untuk memenuhi keperluan anda. Sebenarnya, polisi insurans mungkin berharga lebih rendah daripada yang anda bayangkan. Dengan sedikit perubahan tingkah laku dan gaya hidup (sebutan “dewasa”), ditambah dengan tawaran promosi oleh pelbagai syarikat insurans di pasaran, anda dapat memperoleh jumlah yang lumayan tanpa ada lubang di saku anda. Walaupun anda mungkin hanya perlu menikmati satu kopi tukang atau teh gelembung seminggu, daripada menjadikannya makanan harian anda!

### 3) Tambahan – yang mesti ada

Adakah anda tahu musim tengkujuh berlangsung hingga 10 bulan dalam setahun di Malaysia? Dengan setiap musim tengkujuh, banjir kilat berlaku walaupun di lebuhraya besar di Lembah Klang dan pusat bandar KL,

yang mengakibatkan harta benda dan kenderaan merosakkan. Tidak ada yang kebal dari banjir! Namun kebanyakan rakyat Malaysia percaya bahawa mereka tidak terdedah kepada risiko ini dan tidak memilih perlindungan banjir dengan insurans kenderaan mereka. Walaupun ia tidak termasuk dalam pelan insurans motor komprehensif asas, perlindungan banjir sangat penting. Kos pembaikan untuk sebuah kereta yang disebabkan oleh banjir bahkan boleh mencecah RM50,000!

Begitu juga, tambahan lain yang perlu dipertimbangkan semasa mendapatkan pelan insurans terutama untuk keluarga baru termasuk yang mempunyai perlindungan penggantian tempat duduk anak, perlindungan keguguran (untuk bakal ibu), perlindungan kecurian tingkap, kemalangan diri dan perbelanjaan perubatan. Kadang-kadang, perlindungan dan faedah tambahan ini hampir tanpa kos tambahan!

#### 4) Nikmati ketenangan jiwa dengan liputan yang mencukupi

Seperti kata pepatah, 'Lebih baik selamat daripada meminta maaf'. Untuk menikmati ketenangan hati semasa anda memandu di jalan raya, sangat penting untuk memastikan kenderaan anda diinsuranskan secukupnya kerana ini akan mempengaruhi jumlah tuntutan anda apabila berlaku sesuatu yang tidak diingini.

Sangat penting untuk mengakses liputan, faedah dan perkara yang diinsuranskan dari polisi anda, dan untuk mendapatkan jumlah insurans yang tepat, anda boleh memulakan dengan melihat kebiasaan memandu, nilai dan kemampuan kereta anda.

#### 5) Masa pemulihan yang cepat – kerana setiap saat penting!

Salah satu pemecah urus niaga bagi kebanyakan orang yang mendapatkan pelan insurans adalah masa penggantian tuntutan. Harus melalui gelung untuk menyelesaikan tuntutan insurans anda setelah kejadian berkaitan motor yang mengerikan cukup mengerikan bagi banyak orang. Tidak ada yang mahu dibiarkan menunggu dalam kegelapan selama berminggu-minggu dan berbulan-bulan untuk tuntutan insurans mereka diluluskan sebelum kereta mereka diperbaiki dan kehidupan mereka kembali ke landasan.

Oleh itu, untuk memastikan ketenangan fikiran anda, anda perlu membayar wang dan masa untuk memilih pelan insurans sempurna yang memenuhi setiap keperluan anda. Jangan tinggalkan batu atau sebarang peluang!

Sebagai permulaan, lihat Kereta Peribadi EZY Plus Bundle Liberty Insurance untuk keperluan permotoran milenium anda di mana anda dapat menikmati faedah tambahan yang direka secara eksklusif untuk memenuhi keperluan anda!

Dilancarkan pada Februari 2021, pakej baru ini menawarkan penarik tanpa had dan liputan tidak sengaja untuk pemandu dan penumpang serta semua alat tambahan yang disebutkan di atas. Lebih baik lagi, Liberty Insurance adalah syarikat insurans pertama di Malaysia yang menawarkan liputan cermin sisi! Untuk mengetahui lebih lanjut mengenai pakej baru, lawati [www.libertyinsurance.com.my/motor-insurance/private-car/ezy-plus](http://www.libertyinsurance.com.my/motor-insurance/private-car/ezy-plus) atau e-mel: [customercare@libertyinsurance.com.my](mailto:customercare@libertyinsurance.com.my)

Kredit Foto: Liberty Insurance Berhad